
Vraag Gemeente Belangen:

Gemeente Belangen krijgt steeds meer signalen van  marktkooplieden maar ook van 
(oudere)inwoners uit  Raalte dat men de warenmarkt op woensdag graag weer terug wil in het 
centrum.
Er komen steeds meer lege plekken op de huidige markt en we willen allemaal graag weer meer 
beleving in het Centrum.
De warenmarkt in het centrum van Raalte kan daar Volgens Gemeente Belangen een belangrijke 
bijdrage aan leveren.

Vraag aan de wethouder:
Is de wethouder bereid te onderzoeken of het mogelijk is  de warenmarkt weer naar het centrum te 
verplaatsen. 

Met Vriendelijke Groeten,
Jan Schokker 
Gemeente Belangen Raalte 


